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ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ Σ.Υ.Ε.Τ.Ε. - ∆ΙΟΙΚΗΣΗΣ 
 

  ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΡΝΗΤΙΚΗ ∆ΙΑΦΟΡΑ  
 

Συναδέλφισσες, Συνάδελφοι, 

 

Το Προεδρείο του Σ.Υ.Ε.Τ.Ε. συναντήθηκε χθες (19/12), στα γραφεία του 

Συλλόγου, με εκπροσώπους της ∆ιοίκησης υπό τον Γενικό ∆ιευθυντή Προσωπικού κο 

Φουρτούνη στο πλαίσιο της πρόσκλησης διαπραγμάτευσης του Σ.Υ.Ε.Τ.Ε. προς την 

Ε.Τ.Ε. για την αρνητική διαφορά (κουτάκι) της Επιχειρησιακής Σ.Σ.Ε. του 2012. 

Η πρόσκληση έγινε με βάση τους όρους της Επιχειρησιακής Συλλογικής 

Σύμβασης Εργασίας  2016-2019 και σύμφωνα με τον όρο Α.1, κατά τον οποίο: 

«τα μέρη συμφωνούν όπως επανεξετάσουν κατά το τέταρτο τρίμηνο του 2017 και εκ 

νέου στο αντίστοιχο του 2018 τη σταδιακή αποκατάσταση της προβλεπόμενης από 

τους όρους Α.1-Α.3 της από 24.8.2012 Ε.Σ.Σ.Ε., όπως αυτή ισχύει μετά την 

τροποποίησή της με τον όρο Β της από 30.5.2013 Ε.Σ.Σ.Ε., αρνητικής διαφοράς…» 

 

Το Προεδρείο ανέπτυξε τις θέσεις του, τονίζοντας: 

 

¾ τις πρόσφατες θετικές εξελίξεις στα οικονομικά αποτελέσματα της Ε.Τ.Ε., 

¾ την απεξάρτησή της από τον ακριβό δανεισμό του ELA  

¾ τη σημαντική μείωση των δαπανών προσωπικού, 

¾ την ουσιαστική συμβολή των εργαζομένων στην επίτευξη των θετικών 

αποτελεσμάτων, 

¾ την αντιμετώπιση ιδιαίτερα δυσχερών συνθηκών στην εργασία τους, 

¾ τα συνεχώς αυξανόμενα προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι εργαζόμενοι, στις 

σημερινές και ιδιαίτερα αντίξοες συνθήκες δραματικής συρρίκνωσης του 

διαθέσιμου εισοδήματός τους και  



επανέλαβε τη δέσμευση της Τράπεζας με την Επιχειρησιακή Σ.Σ.Ε. 2016-2019, ότι η 

αρνητική διαφορά σταδιακά θα εκλείψει, με ανάλογη αποκατάσταση των αποδοχών 

των εργαζομένων. 

 

Οι εκπρόσωποι της Ε.Τ.Ε. επιφυλάχτηκαν να απαντήσουν σε επόμενη 

συνάντησή μας, αμέσως μετά την Πρωτοχρονιά. 

 
 

 
 
 

 
 
 

                       Με συναδελφικούς χαιρετισμούς 

                      Για το ∆ιοικητικό Συμβούλιο 

 

 
 


